

BOOST

YOUR SAVINGS, MAXIMIZE YOUR WEALTH

Making Your Money Work Harder For You



Boosting your savings and maximizing your wealth within a short duration is not a dream!

A-EnrichMax guarantees you a stream of income for 20 years, with premium payment term as short as 6 years! Besides, you are also eligible to receive extra payout in the form of non-guaranteed dividends.

What's more, **A-EnrichMax** ensures that you are worry free by securing you against life's unfortunate events!

With **A-EnrichMax**, you get to enjoy:

GUARANTEED

✓	Short premium paying term of 6 years.
✓	Cash Payment of 4% ¹ starting from end of 1 st policy year until end of 6 th policy year.
✓	Cash Payment increased to 6% ² starting from end of 7 th policy year until end of 12 th policy year.
✓	Cash Payment increased to 8% ³ starting from end of 13 th policy year until maturity.
✓	Insurance coverage on death and Total Permanent Disability (TPD) ⁴ .
✓	Additional coverage equivalent to 100% of the sum assured if death or Total Permanent Disability (TPD) occurs as a result of an accident ⁵ .

EXTRA

✓	Annual Dividends ⁶ of 4% ⁷ starting from end of 1 st policy year until maturity.
✓	Terminal Dividend ⁶ which is payable upon policy termination or maturity.

A closer look at the benefits

Premium Term, Maturity Term and Benefits

- It has a 20-year maturity period with premium paying term of 6 years.
- During the policy term, you will enjoy both income and insurance protection at the same time. Two types of income are payable: guaranteed and non-guaranteed.

Guaranteed Cash Payments

- The guaranteed incomes in the form of Guaranteed Cash Payments are payable yearly starting from the end of 1st policy year until maturity. The payout of Guaranteed Cash Payments is as follows:

End of Policy Year	% of Guaranteed Cash Payment of the Sum Assured	Amount of Guaranteed Cash Payment (e.g. based on RM 100,000 the Sum Assured)
1 to 6	4%	RM 4,000 (i.e. 4% x RM 100,000)
7 to 12	6%	RM 6,000 (i.e. 6% x RM 100,000)
13 to 20	8%	RM 8,000 (i.e. 8% x RM 100,000)
Total	124%	RM 124,000 (i.e. 124% x RM100,000)

Extra Payout in the Form of Non Guaranteed Dividends⁶

- Annual Dividends (if any) of 4%⁷ of the sum assured are declared yearly starting from the end of 1st policy year until maturity.
- Terminal Dividend (if any) is payable upon policy termination or maturity.

Insurance Coverage and Conversion Privilege

- This plan covers death and TPD due to natural or accidental causes.
- You are given the option to convert **A-EnrichMax** to another permanent plan (except for plans which cover critical illness) without further underwriting before age 65 of the insured while the plan is still in force*.

* *The sum assured to be converted under the Conversion Privilege shall not be higher than the sum assured of **A-EnrichMax**. Acceptance is also subject to the maximum entry age of the new plan.*

Illustration of the coverage and benefits is as per below:

Benefits	Events	Surrender	Maturity	Natural Death / TPD	Accidental Death / TPD
Guaranteed Cash Value		✓	No	No	No
Sum Assured		No	✓	✓ (Sum Assured plus Outstanding Guaranteed Cash Payment ⁸); OR (Total Basic Premium Paid to Date); Whichever is higher	✓ (Sum Assured plus Outstanding Guaranteed Cash Payment ⁸); OR (Total Basic Premium Paid to Date) Whichever is higher; Plus Additional 100% of the Sum Assured
Accumulated Guaranteed Cash Payment (if any)		✓	✓	✓	✓
Accumulated Annual Dividends (if any)		✓	✓	✓	✓
Terminal Dividend (if any)		✓	✓	✓	✓

Note: The above benefits payable is subject to deduction of any indebtedness.

For your attention:

- **A-EnrichMax** is available to individuals aged between 14 days and 60 years old. Acceptance however is subject to underwriting.
- You should satisfy yourself that this plan will best serve your needs and that the premium payable under the policy is an amount you can afford.
- If you terminate this policy before its maturity, you may get back less than the amount you have paid in. However, if this policy is cancelled within the 15-day free look period, the full premium less medical expenses (if any) will be refunded.
- Projected Annual Dividends and Terminal Dividend are not guaranteed and the amounts are dependent on the operating and investment performance of the Company.
- Your plan may not have any guaranteed cash value until 3 years of premiums have been paid in full.
- You are advised to refer to the sales illustration for further information.
- This plan does not cover death due to suicide within 1 year from the Issue Date or Commencement Date of this policy, whichever is later. The standard exclusions for Total Permanent Disability are applicable. Please refer to the policy contract for the full details of the exclusions.
- Premium duration is fixed at 6 years. Premium rates are guaranteed and will not increase throughout the premium duration. Premium payments can be made annually, half-yearly, quarterly or monthly.
- Premium paid for this plan may qualify you for a personal tax relief of up to RM 6,000 for annual life insurance premium and EPF, subject to the final decision of the Inland Revenue Board of Malaysia.
- If you cease paying premiums, accumulated Annual Dividends (if any) and cash value (if any) would be utilized to pay for future premiums.

¹ 4% of the sum assured.

² 6% of the sum assured.

³ 8% of the sum assured.

⁴ Coverage for TPD is up to age 65.

⁵ Coverage for accidental death is up to age 70 while accidental TPD is up to age 65.

⁶ Dividends consist of Annual Dividends and Terminal Dividend. Dividends are not guaranteed.

⁷ The current projection 4% of the sum assured is not guaranteed and may change according to the Company's operating and investment performance.

⁸ Outstanding Guaranteed Cash Payment shall mean the lump sum of all remaining Guaranteed Cash Payment (if any) from the date of the Insured's Death or TPD (due to natural or accidental causes), until the Maturity Date of the Policy.

Meningkatkan simpanan dan memaksimumkan kekayaan anda dalam tempoh yang singkat bukanlah satu impian lagi!

A-EnrichMax menjamin aliran pendapatan selama 20 tahun dengan tempoh pembayaran premium yang singkat selama 6 tahun! Selain itu, anda juga layak menerima bayaran tambahan di dalam bentuk dividen tidak terjamin.

Tambahan, **A-EnrichMax** memastikan anda bebas daripada kerisauan dengan melindungi anda daripada malapetaka!

Dengan **A-EnrichMax**, anda boleh menikmati:

TERJAMIN

✓	Tempoh pembayaran premium singkat selama 6 tahun.
✓	Bayaran Tunai sebanyak 4% ¹ bermula dari akhir tahun polisi pertama sehingga akhir tahun polisi ke-6.
✓	Bayaran Tunai meningkat ke 6% ² bermula dari akhir tahun polisi ke-7 sehingga akhir tahun polisi ke-12.
✓	Bayaran Tunai meningkat ke 8% ³ bermula dari akhir tahun polisi ke-13 sehingga kematangan polisi.
✓	Perlindungan insurans untuk kematian dan Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (HUMK) ⁴ .
✓	Perlindungan tambahan sebanyak 100% daripada jumlah diinsuranskan jika kematian atau Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (HUMK) berlaku akibat kemalangan ⁵ .

TAMBAHAN

✓	Dividen Tahunan ⁶ sebanyak 4% ⁷ bermula dari akhir tahun polisi pertama sehingga kematangan polisi.
✓	Dividen Terminal ⁶ akan dibayar apabila polisi tamat atau matang.

Meneliti manfaat-manfaatnya

Tempoh Premium, Tempoh Matang dan Manfaat-manfaat

- Ia mempunyai tempoh matang 20 tahun dengan tempoh pembayaran premium yang singkat selama 6 tahun.
- Dalam tempoh polisi, anda akan menikmati pendapatan dan perlindungan insurans pada masa yang sama. Dua jenis pendapatan akan dibayar: terjamin dan tidak terjamin.

Bayaran Tunai Terjamin

- Pendapatan terjamin adalah dalam bentuk Bayaran Tunai Terjamin yang akan dibayar bermula dari akhir tahun polisi pertama sehingga kematangan polisi. Bayaran Tunai Terjamin ini akan dibayar seperti berikut:

Akhir Tahun Polisi	% Bayaran Tunai Terjamin daripada Jumlah Diinsuranskan	Amaun Bayaran Tunai Terjamin (contoh berdasarkan Jumlah Diinsuranskan sebanyak RM 100,000)
1 sehingga 6	4%	RM 4,000 (iaitu 4% x RM 100,000)
7 sehingga 12	6%	RM 6,000 (iaitu 6% x RM 100,000)
13 sehingga 20	8%	RM 8,000 (iaitu 8% x RM 100,000)
Jumlah	124%	RM 124,000 (iaitu 124% x RM 100,000)

Bayaran Tambahan Dalam Bentuk Dividen⁶ yang Tidak Terjamin

- Dividen Tahunan (jika ada) sebanyak 4%⁷ daripada jumlah diinsuranskan akan diisytiharkan setiap tahun bermula dari akhir tahun polisi pertama sehingga kematangan polisi.
- Dividen Terminal (jika ada) akan dibayar apabila polisi tamat atau matang.

Perlindungan Insurans dan Keistimewaan Pertukaran

- Pelan ini melindungi kematian dan HUMK akibat sebab-sebab semula jadi atau kemalangan.
 - Anda diberi opsyen untuk menukar **A-EnrichMax** kepada pelan tetap yang lain (kecuali pelan yang melindungi penyakit kritikal) tanpa penajajaminan selanjutnya sebelum umur 65 tahun semasa pelan ini masih berkuatkuasa*.
- * Jumlah diinsuranskan yang akan ditukarkan melalui Keistimewaan Pertukaran tidak boleh melebihi jumlah diinsuranskan **A-EnrichMax**. Bagaimanapun penerimaan adalah tertakluk kepada umur penyertaan maksimum pelan baru tersebut.

Ilustrasi perlindungan dan manfaat-manfaat adalah seperti dibawah:

Manfaat	Peristiwa	Serahan	Kematangan	Kematian / HUMK Secara Semula Jadi	Kematian / HUMK Akibat Kemalangan
Nilai Tunai Terjamin		✓	Tiada	Tiada	Tiada
Jumlah Diinsuranskan		Tiada	✓	✓ (Jumlah Diinsuranskan tambah Bayaran Tunai Terjamin Yang Belum Dibayar ⁸); ATAU (Jumlah Keseluruhan Premium Asas yang Dibayar setakat ini); Yang mana lebih tinggi	✓ (Jumlah Diinsuranskan tambah Bayaran Tunai Terjamin Yang Belum Dibayar ⁸); ATAU (Jumlah Keseluruhan Premium Asas yang Dibayar setakat ini); Yang mana lebih tinggi Tambah 100% Jumlah Diinsuranskan Tambahan
Bayaran Tunai Terjamin Berkumpul (jika ada)		✓	✓	✓	✓
Dividen Tahunan Berkumpul (jika ada)		✓	✓	✓	✓
Dividen Terminal (jika ada)		✓	✓	✓	✓

Nota: Pembayaran manfaat di atas adalah tertakluk kepada pengurangan ke atas sebarang keterhutangan.

Untuk perhatian anda:

- **A-EnrichMax** boleh disertai oleh individu yang berumur di antara 14 hari sehingga 60 tahun. Namun penerimaan adalah tertakluk kepada penajajaminan.
- Anda harus memastikan pelan ini memenuhi keperluan anda dan anda mampu membayar amaun premium yang perlu dibayar di bawah polisi ini.
- Jika anda menamatkan polisi ini sebelum kematangannya, anda mungkin mendapat balik kurang daripada amaun yang telah anda bayar. Walau bagaimanapun, jika polisi ini dibatalkan dalam tempoh percubaan 15 hari, premium yang telah dibayar dikurangkan perbelanjaan perubahan (jika ada) akan dipulangkan sepenuhnya.
- Dividen Tahunan dan Dividen Terminal yang diunjurkan adalah tidak terjamin dan amaunnya bergantung pada prestasi operasi dan pelaburan Syarikat.
- Pelan anda mungkin tidak akan mempunyai sebarang nilai tunai terjamin sehinggalah premium 3 tahun telah dibayar sepenuhnya.
- Anda dinasihatkan supaya merujuk ilustrasi jualan untuk maklumat lanjut.
- Pelan ini tidak melindungi kematian yang disebabkan membunuh diri dalam tahun pertama dari Tarikh Penyertaan atau Tarikh Mula polisi, yang mana kemudian. Pengecualian standard bagi Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal dikenakan. Sila rujuk kepada kontrak polisi untuk butiran lengkap mengenai pengecualian-pengecualian.
- Tempoh pembayaran premium adalah tetap untuk 6 tahun. Kadar premium adalah terjamin dan tidak akan naik sepanjang tempoh pembayaran premium. Bayaran premium boleh dibuat secara tahunan, setengah tahun, suku tahunan atau bulanan.
- Premium yang dibayar untuk pelan ini melayakkan anda mendapat pelepasan cukai perseorangan sehingga RM 6,000 untuk premium insurans hayat tahunan dan KWSP, tertakluk kepada keputusan muktamad Lembaga Hasil Dalam Negeri Malaysia.
- Jika anda berhenti membayar premium, Dividen Tahunan terkumpul (jika ada) dan nilai tunai (jika ada) akan digunakan untuk membayar premium masa depan.

¹ 4% daripada jumlah diinsuranskan.

² 6% daripada jumlah diinsuranskan.

³ 8% daripada jumlah diinsuranskan.

⁴ Perlindungan untuk HUMK adalah sehingga umur 65 tahun.

⁵ Perlindungan untuk kematian akibat kemalangan adalah sehingga umur 70 tahun manakala HUMK akibat kemalangan adalah sehingga umur 65 tahun.

⁶ Dividen terdiri daripada Dividen Tahunan dan Dividen Terminal. Dividen adalah tidak terjamin.

⁷ Unjuran semasa sebanyak 4% daripada jumlah diinsuranskan adalah tidak terjamin dan mungkin berubah mengikut prestasi operasi dan pelaburan Syarikat.

⁸ Bayaran Tunai Terjamin Yang Belum Dibayar bermaksud jumlah Bayaran Tunai Terjamin (jika ada) yang belum dibayar dari tarikh Kematian atau HUMK (akibat sebab-sebab semula jadi atau kemalangan), sehingga Tarikh Kematangan polisi.

在短时间内增长您的储蓄以获取最大的财富并非梦想!

仅以6年的保费缴付期, **A-EnrichMax**保证您20年的收入! 此外, 通过非保证红利的形式, 您也享有额外的支付。

更重要的是, **A-EnrichMax**也提供生活中不幸事故的保障, 令您安枕无忧!

A-EnrichMax让您享有： 保证

✓	仅6年的保费缴付期。
✓	从第1个保单年年终起至第6个保单年年终, 获取4% ¹ 的现金付款。
✓	从第7个保单年年终起至第12个保单年年终, 现金付款增加至6% ² 。
✓	从第13个保单年年终起至保单满期, 现金付款增加至8% ³ 。
✓	死亡和完全及永久残废 ⁴ 的保险保障。
✓	相等于100%保额的额外保障, 若因意外所导致的死亡和完全及永久残废 ⁵ 。

额外

✓	从第1个保单年年终起至保单满期, 获取4% ⁷ 的年度红利 ⁶ 。
✓	期终红利 ⁶ 将会在保单终止或保单满期时支付。

再仔细看看有关的利益

保费缴付期, 满期及利益

- 保费缴付期为6年并满期于20年。
- 在保单有效期间, 您将同时享有收入利益及保险保障。而收入支付分为两种, 既受保证及非保证。

保证现金付款

- 受保证收入将以保证现金付款的形式, 从第1个保单年年终起每年支付至满期为止。此保证现金付款的支付如下:

保单年年终	保证现金付款为保额之%	保证现金付款之数额 (例如: 基于RM 100,000之保额)
1 - 6	4%	RM 4,000 (即 4% x RM 100,000)
7 - 12	6%	RM 6,000 (即 6% x RM 100,000)
13 - 20	8%	RM 8,000 (即 8% x RM 100,000)
总额	124%	RM 124,000 (即 124% x RM 100,000)

额外的支付, 即通过非保证红利⁶的形式

- 年度红利为保额的4%⁷ (若有) 将从第1个保单年年终起每年宣布至保单满期。
- 期终红利 (若有) 将会在保单终止或保单满期时支付。

保险保障及转换特权

- 此计划提供自然或因意外所导致的死亡和完全及永久残废保障。
- 您可选择在此计划的有效期限内*或65岁之前,在无需进一步核保的情况下,将**A-EnrichMax**转换到另一个持续计划(涵盖严重疾病的计划除外)。

*在转换特权下转换的保额应相等于或少于**A-EnrichMax**之保额。惟需符合新计划的最高投保年龄。

涵盖的保障和利益图表如下:

利益	事项	退保	满期	自然死亡/ 完全及永久残废	因意外所导致的死亡/ 完全及永久残废
保证现金价值		✓	无	无	无
保额		无	✓	✓ (保额加其余的保证 现金付款 ⁸); 或 (已支付的基本保费 之总额); 视何者为高	✓ (保额加其余的保证现金付款 ⁸); 或 (已支付的基本保费之总额); 视何者为高 加 额外保额的100%
累积保证现金付款 (若有)		✓	✓	✓	✓
累积年度红利 (若有)		✓	✓	✓	✓
期终红利(若有)		✓	✓	✓	✓

注:以上利益的支付是须扣除任何的债务。

敬请留意:

- **A-EnrichMax**提供给年龄介于14天至60岁的人士。惟需经过核保程序而定。
- 您应确保此计划最能迎合您的需求以及您有能力负担此保单所需缴付之保费。
- 若您在早年将保单终止,您所获得的数额可能会少过您已缴付之保费总额。但是,如果您在15天的免费阅览期内将保单撤销,您已缴付之保费数额,减去医药开销(若有),将全数退还。
- 所预测的年度红利及期终红利并不受保证,其数额将胥视公司的运作与投资表现而定。
- 您的保单可能没有任何的保证现金价值,直到3年的保费已全额缴付。
- 请您参考销售说明书以获取进一步的详情。
- 此计划并不保障在保单发出日期或生效日期的一年内,视何者为后,因自杀而导致的死亡。一般的完全及永久残废之不受保情形也适用于此保单。请参阅您的保单契约以获取有关不受保情形之详细资料。
- 保费期限为6年。保费率将获得保证而不会在有关的缴付期限内增加。保费可以每年,每半年,每季或每月的方式缴付。
- 此计划的保费可让您在寿险保费及EPF组别里享有高达RM 6,000的个人税务减免,惟需经过马来西亚内陆税收局的最终决定。
- 如果您停止缴付保费,所累积的年度红利(若有)和现金价值(若有)将用于支付未来的保费。

¹ 为保额之4%。

² 为保额之6%。

³ 为保额之8%。

⁴ 完全及永久残废保障则至65岁。

⁵ 意外死亡的保障最高至70岁,而因意外所导致的完全及永久残废保障则至65岁。

⁶ 红利涵盖年度红利及期终红利。此红利并不受保证。

⁷ 目前所预测为保额之4%的年度红利并不受保证,其数额将胥视公司的运作与投资表现而定。

⁸ 其余的保证现金付款是指一笔过所未支付的保证现金付款(若有),从受保人死亡或完全及永久残废(因自然或意外所导致的)的日期起,直到保单满期。

This leaflet contains only a brief description of the product and is not exhaustive. It is recommended that you request for a copy of the AIA Sales Illustration to know more about this product. For a detailed explanation of its benefits, exclusions, terms and conditions, please refer to the policy contract.



**THE REAL LIFE
COMPANY**

If you have any further queries, kindly contact
your AIA Life Planner / AIA authorized representative at:



AIA Bhd. (790895-D)
Menara AIA, 99 Jalan Ampang
50450 Kuala Lumpur
Care Line : 1300 88 1899
T : 03-2056 1111
F : 03-2056 3891
AIA.COM.MY